

សេចក្តីជូនដំណឹងពីឯកជនភាពរួមគ្នា នៃ Lifespan

សេចក្តីជូនដំណឹងសង្ខេបអំពីការអនុវត្តឯកជនភាពរបស់ក្រុមហ៊ុន Lifespan

សូមមើល **សេចក្តីជូនដំណឹងអំពីឯកជនភាព** ដែលភ្ជាប់ជាមួយសម្រាប់ព័ត៌មានកាន់តែលម្អិត Lifespan និងដៃគូរបស់ខ្លួនត្រូវបានកម្រិតដោយច្បាប់របស់សហព័ន្ធផ្តល់ជូននូវការជូនដំណឹងពីឯកជនភាពដែលពិពណ៌នាអំពីរបៀបដែលព័ត៌មានវេជ្ជសាស្ត្រ និងព័ត៌មានពីការថែទាំសុខភាពដែលយើងបានរក្សាទុកអំពីអ្នកអាចនឹងត្រូវបានប្រើប្រាស់ ឬបើកបញ្ចេញ។ ព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកគឺលាក់ការសម្ងាត់។ សេចក្តីជូនដំណឹងនេះពិពណ៌នាអំពីការប្រើប្រាស់ និងការបើកទម្លាយស្តីមួយ ដែលយើងត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យអនុវត្ត សិទ្ធិរបស់អ្នក នឹងកាតព្វកិច្ចរបស់យើងនៅក្រោមច្បាប់។

ការប្រើប្រាស់ និងការបើកទម្លាយព័ត៌មាន:

នៅក្រោមកាលៈទេសៈផ្សេងៗ យើងអាចប្រើប្រាស់ព័ត៌មានវេជ្ជសាស្ត្ររបស់អ្នក ដោយមិនចាំបាច់ស្នើសុំការអនុញ្ញាតពីអ្នកជាមុននោះទេ។ ឧទាហរណ៍ យើងអាចប្រើប្រាស់ព័ត៌មាននេះដើម្បី:

- ផ្តល់ជូនការព្យាបាលដល់អ្នក
 - ធានាគុណភាពក្នុងការមើលថែទាំអ្នក
 - ចេញវិក្កយបត្រ និងប្រមូលការបង់ប្រាក់សម្រាប់សេវាកម្មដែលអ្នកត្រូវបានផ្តល់ជូន ឬ
 - រាយការណ៍អំពីជំងឺឆ្លង អំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារ ឬសកម្មភាពឧក្រិដ្ឋ។
- ក្នុងដំណើររឿងផ្សេងទៀត យើងអាចនឹងប្រើព័ត៌មានវេជ្ជសាស្ត្ររបស់អ្នក ប៉ុន្តែអ្នកមានឱកាសក្នុងការបដិសេធ។ ឧទាហរណ៍ លុះត្រាតែអ្នកបដិសេធ មិននោះទេ:
- **បញ្ជីរាយនាម និងទំនាក់ទំនងរបស់មន្ទីរពេទ្យនិងបញ្ជីព័ត៌មានដែលមានកម្រិតកំណត់អំពីអ្នក** ដូចជាលេខបន្ទប់ មន្ទីរពេទ្យរបស់អ្នក ឬ
 - យើងអាចនឹងបញ្ចេញព័ត៌មាន ដូចដែលអនុញ្ញាតនៅក្រោមច្បាប់ អំពីស្ថានភាពរបស់អ្នកទៅកាន់គ្រួសារ និងមិត្តភក្តិដែលពាក់ព័ន្ធ ឬដែលបានជួយក្នុងការចេញថ្លៃថែទាំរបស់អ្នក។ ឧទាហរណ៍ទាំងនេះគ្រាន់តែជា ការពន្យល់បង្ហាញតែប៉ុណ្ណោះ។ សម្រាប់ការពិពណ៌នាពេញលេញសូមមើលសេចក្តីជូនដំណឹងដែលបានភ្ជាប់មកជាមួយ។

សិទ្ធិរបស់អ្នក:

ខណៈដែលកំណត់ត្រាយើងរក្សាទុកជាភស្តុតាងសិទ្ធិរបស់យើង អ្នកមានសិទ្ធិផ្សេងៗទាក់ទងនឹងព័ត៌មាននៅក្នុងកំណត់ត្រាទាំងនោះ។ ជាឧទាហរណ៍ អ្នកមានសិទ្ធិក្នុងការ:

- ការកម្រិត ឬប្តូរមិនមែនលុប ព័ត៌មានបានទេ
 - ជ្រើសរើសទីតាំង និងរបៀបដែលព័ត៌មានត្រូវបានផ្ញើជូនទៅអ្នក និង
 - យកបាននូវបញ្ជីនៃការបើកទម្លាយព័ត៌មានដែលមិនតាមទម្លាប់ជាធម្មតាដែលត្រូវបានធ្វើឡើងនៃព័ត៌មាននេះ។
- ទាំងអស់នៃសិទ្ធិទាំងនេះគឺស្ថិតនៅដៃចំពោះការលើកលែងខ្លះដែលត្រូវបានរៀបរាប់នៅក្នុងសេចក្តីជូនដំណឹងដែលបានភ្ជាប់មកជាមួយ។

កាតព្វកិច្ចរបស់យើង:

យើងត្រូវបានតម្រូវឱ្យផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវសេចក្តីជូនដំណឹងអំពីឯកជនភាពរបស់យើង និងអនុលោមតាមលក្ខខណ្ឌរបស់វា។ យើងអាចធ្វើការកែសម្រួលសេចក្តីជូនដំណឹងពិពណ៌នាមួយទៅពេលមួយ។ យើងសូមរក្សាសិទ្ធិក្នុងការធ្វើសេចក្តីជូនដំណឹងដែលត្រូវបានកែសម្រួល ឬដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យមានប្រសិទ្ធភាពសម្រាប់ព័ត៌មានវេជ្ជសាស្ត្រដែលយើងមានរួចហើយអំពីអ្នក ក៏ដូចជាព័ត៌មានណាមួយដែលយើងទទួលបាននាថ្ងៃអនាគត។

បន្ទាប់ពីពិនិត្យមើលឡើងវិញលើសេចក្តីជូនដំណឹងរួច ប្រសិនបើអ្នកមានចម្ងល់ ឬត្រូវការព័ត៌មានបន្ថែមទៀត សូមធ្វើការហៅទូរស័ព្ទមកកាន់បុគ្គលិកទទួលបន្ទុកផ្នែកឯកជនភាពដែលត្រូវបានកំណត់នៃមន្ទីរពេទ្យដែលជាសម្ព័ន្ធសមាគមរយៈលេខទូរស័ព្ទខាងក្រោម ឬទាក់ទងបុគ្គលិកទទួលបន្ទុកផ្នែកឯកជនភាពរបស់ Lifespan។

Rhode Island Hospital	401-444-4560
The Miriam Hospital	401-793-7402
Lifespan Physician Group, Inc.	401-444-4728
Newport Hospital	401-845-1545 ឬ 845-1152
Emma Pendleton Bradley Hospital	401-432-1129
Gateway Healthcare, Inc.	401-667-6557
បុគ្គលិកទទួលបន្ទុកផ្នែកឯកជនភាព Lifespan (Lifespan Privacy Officer)	401-444-4728
The Autism Project	401-667-6557
RIH Ventures	401-444-4728
Lifespan Pharmacy, LLC	401-444-4728
Radiosurgery Center of RI, LLC	401-444-4728
Coastal Medical Physicians, Inc.	401-421-4000

សេចក្តីជូនដំណឹងពីឯកជនភាពរួមរបស់ Lifespan

សេចក្តីជូនដំណឹងនេះពិពណ៌នាអំពីរបៀបដែលព័ត៌មានវេជ្ជសាស្ត្រអំពីអ្នកអាចនឹងត្រូវបានប្រើប្រាស់ និងបើកបញ្ចេញ និងរបៀបដែលអ្នកអាចចូលទៅកាន់ព័ត៌មាននេះបាន។ សូមធ្វើការអានដោយយកចិត្តទុកដាក់។

សេចក្តីជូនដំណឹងនេះពិពណ៌នាអំពីប្រភេទនៃព័ត៌មានវេជ្ជសាស្ត្រ ដែលយើងប្រមូលបានអំពីអ្នក (ឬកូនដែលជាអនីតិជន ឬពូជសាសន៍របស់អ្នក) ដែលព័ត៌មាននោះអាចនឹងត្រូវបានចែករំលែកជាមួយពួកគេ និងការការពារដែលយើងមានដាក់ឱ្យប្រើដើម្បីការពារ។ អ្នកមានសិទ្ធិក្នុងការទទួលបានភាពលាក់ការសម្ងាត់នៃព័ត៌មានអំពីការថែទាំសុខភាពរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកមានចម្ងល់ណាមួយអំពីសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ សូមធ្វើការទាក់ទងមកកាន់បុគ្គលិកទទួលបន្ទុកផ្នែកឯកជនភាពរបស់ Lifespan ឬបុគ្គលិកទទួលបន្ទុកផ្នែកឯកជនភាពម្នាក់ក្នុងចំណោមបុគ្គលិកទទួលបន្ទុកផ្នែកឯកជនភាពដែលជាសម្ព័ន្ធសាខារបស់ Lifespan តាមរយៈលេខទូរសព្ទ និង/ឬអាសយដ្ឋានដែលត្រូវបានរាយនាមនៅផ្នែកបញ្ចប់នៃសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ។

1. យើងជាអ្នកណា

សេចក្តីជូនដំណឹងនេះពិពណ៌នាអំពីការអនុវត្តឯកជនភាពរបស់ស្ថាប័នថែទាំសុខភាពរបស់ Lifespan (“Lifespan”) ក៏ដូចជាអ្នកប្រកបវិជ្ជាជីវៈថែទាំសុខភាព និងបុគ្គលជំនាញ ដូចជាវេជ្ជបណ្ឌិត និងគិលានុបដ្ឋាករ/យ៉ាកា និងបុគ្គលិកជំនួយគាំទ្ររបស់ពួកគេ ដែលផ្តល់សេវាកម្មនៅស្ថាប័ន Lifespan ហើយបានយល់ស្របក្នុងការអនុវត្តតាមសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ។ យើងជឿជាក់ថាវាស្ថិតនៅជាប្រយោជន៍ដ៏ប្រសើរបំផុតនៃការថែទាំអ្នកដ៏ក្នុងការធ្វើឱ្យមានស្តង់ដារនូវការអនុវត្តឯកជនភាពសម្រាប់គ្រប់អ្នកផ្តល់សេវាកម្មទាំងអស់ដែលចូលរួមនៅក្នុងការចាក់ថែទាំរបស់ថែទាំសុខភាពដែលរៀបចំឡើងដោយ Lifespan ដោយរួមបញ្ចូលទាំងអង្គការរបស់ Lifespan ដែលត្រូវបានកំណត់មកដូចខាងក្រោម៖

- Rhode Island Hospital
- Hasbro Children’s Hospital, ដែលជាផ្នែកមួយនៃ Rhode Island Hospital
- The Miriam Hospital
- Newport Hospital
- Emma Pendleton Bradley Hospital
- Lifespan Physician Group, Inc.
- Gateway Health Care, Inc.
- Coastal Medical Physicians, Inc.
- The Autism Project
- RIH Ventures
- Lifespan Pharmacy, LLC
- Radiosurgery Center of Rhode Island, LLC

2. ការសន្យារបស់យើងទាក់ទងនឹងព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារ

យើងយល់ហើយថាព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារ ជាទូទៅត្រូវបាននិយាយយោងទៅកាន់ថាជាព័ត៌មានវេជ្ជសាស្ត្រនិងទាក់ទងនឹងការថែទាំសុខភាព អំពីអ្នកគឺជាវិធានផ្ទៃក្នុង ហើយត្រូវការរក្សាឱ្យមានភាពលាក់ការសម្ងាត់។ យើងប្តេជ្ញាដើម្បីការពារព័ត៌មាននេះ។

យើងបង្កើត និងរក្សាកំណត់ត្រាមួយអំពីការថែទាំ និងសេវាកម្មដែលអ្នកបានទទួលពីយើង និងពីអង្គការផ្សេងទៀតដែលបានចូលរួមក្នុងការថែទាំអ្នក។ ព័ត៌មានទាំងនេះរួមបញ្ចូលទាំងព័ត៌មានវេជ្ជសាស្ត្រ និងព័ត៌មានដែលអាចកំណត់អត្តសញ្ញាណផ្ទាល់ខ្លួនបាន ដែលយើងប្រើប្រាស់ដើម្បីចេញវិក្កយបត្រកំណត់ត្រាសម្រាប់ការថែទាំអ្នក។ Lifespan ត្រូវការកំណត់ត្រានេះ ដើម្បីផ្តល់ជូនការថែទាំដែលមានគុណភាពដល់អ្នក និងដើម្បីអនុលោមតាមតម្រូវការរដ្ឋច្បាប់ជាតិលាក់ខ្លះៗ យើងរក្សា និងគ្រប់គ្រងព័ត៌មានសុខភាព ដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកជាសំខាន់ចម្បងនៅក្នុងកំណត់ត្រាសុខភាពអេឡិចត្រូនិករបស់យើង ឱ្យបើ យើងក៏អាចនឹងរក្សា និងគ្រប់គ្រងព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារមួយចំនួនរបស់អ្នកនៅក្នុងទម្រង់ជាគ្រោងសរសេរផងដែរដោយផ្ទាល់។

សេចក្តីជូនដំណឹងនេះនឹងប្រាប់អ្នកអំពីវិធីដែល Lifespan ប្រើប្រាស់ និងបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារអំពីអ្នក។ វាក៏នឹងពិពណ៌នាផងដែរអំពីសិទ្ធិ និងកាតព្វកិច្ចជាក់លាក់ខ្លះរបស់អ្នក ដែលយើងមានទាក់ទងនឹងការប្រើប្រាស់ និងការបើកបញ្ចេញព័ត៌មាននេះ។ Lifespan ប្រើប្រាស់ និងបើកទម្លាយព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកដោយអនុលោមតាមច្បាប់របស់រដ្ឋ និងច្បាប់សហព័ន្ធដែលចូលជាធរមាន។ រហូតដល់កម្រិតមួយដែលច្បាប់រដ្ឋមានលក្ខណៈដាក់កំហិតក៏ដរាបជាច្បាប់សហព័ន្ធ យើងនឹងអនុលោមទៅតាមច្បាប់រដ្ឋដែលមានលក្ខណៈដាក់កំហិតក៏ដរាបជាច្បាប់សហព័ន្ធ។

យើងត្រូវបានគម្របដោយច្បាប់ឱ្យរក្សាព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារអំពីអ្នកឱ្យមានភាពជាឯកជន ផ្តល់ជូនអ្នកនូវសេចក្តីជូនដំណឹងអំពីតួនាទីផ្លូវច្បាប់ និងការអនុវត្តឯកជនភាពរបស់យើង ជូនដំណឹងទៅអ្នកប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានធ្វើឱ្យរងប៉ះពាល់ដោយការបែកធ្លាយនៃព័ត៌មានសុខភាពដែលមិនមានសុវត្ថិភាព និងអនុវត្តតាមលក្ខខណ្ឌនៃសេចក្តីជូនដំណឹងនេះដែលបច្ចុប្បន្ននេះចូលជាធរមាន។

3. របៀបដែលយើងអាចនឹងប្រើប្រាស់ និងបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារអំពីអ្នក

ប្រភេទខាងក្រោមនេះពិពណ៌នា និងផ្តល់ឧទាហរណ៍អំពីរបៀបខុសគ្នាផ្សេងៗ ដែលយើងត្រូវបានអនុញ្ញាត ឬត្រូវបានប្រើប្រាស់ និងបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកដោយមិនចាំបាច់ស្នើសុំការអនុញ្ញាតពីអ្នកសិន ឬផ្តល់ជូនអ្នកនូវឱកាសក្នុងការយល់ស្រប ឬបដិសេធ។ បន្ថែមពីនេះទៀត ប្រសិនបើអ្នកចូលរួមក្នុងកម្មវិធីមួយនៃកម្មវិធីវិជ្ជាជីវិតនៃការប្រើប្រាស់សារធាតុញៀន

ដែលត្រូវបានជួយដោយសហព័ន្ធរបស់ Lifespan ព័ត៌មានកំណត់អត្តសញ្ញាណអ្នកជំងឺរបស់អ្នកអាចនឹងទទួលបានការការពារ បន្ថែមទៅទៀតមួយចំនួន។

A. ព័ត៌មានសុខភាពដោយមិនចេញអត្តសញ្ញាណ - យើង អាចបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកដោយគ្មាន ការអនុញ្ញាតពីអ្នក ប្រសិនបើយើង “បំបាក់អត្តសញ្ញាណ” វាសិនដល់ថ្នាក់ថាអ្នកដែលមើល ព័ត៌មាននេះ នឹងមិនដឹងថាវាដើមកម្មកន្លោះទេ។

B. សម្រាប់ការព្យាបាល - យើងប្រើប្រាស់ព័ត៌មានសុខភាពដែលបានការពាររបស់អ្នក ដើម្បីផ្តល់ជូន សម្របសម្រួល និងគ្រប់គ្រងការថែទាំសុខភាពរបស់អ្នក។ នេះរួមបញ្ចូលទាំងការបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារអំពីអ្នកទៅកាន់វេជ្ជបណ្ឌិត គឺលានបង្ហាញយើង អ្នកបច្ចេកទេស ឬអ្នកប្រកបវិជ្ជាជីវៈថែទាំសុខភាពផ្សេងទៀត ដែលមើលថែទាំអ្នក មិនថា ពួកគេត្រូវបានជូនការដើម្បីការងារ ឬគ្រូបង្រៀនរបស់ Lifespan ឬអ្នកនោះទេ។ ជាឧទាហរណ៍ វេជ្ជបណ្ឌិត ដែលព្យាបាលអ្នកសម្រាប់ការបាក់ជើងអាចនឹងត្រូវការដឹងថា តើអ្នកមានជំងឺទឹកនោមផ្អែម ឬអត់ ព្រោះជំងឺទឹកនោមផ្អែមអាចធ្វើឱ្យមានការយឺតយ៉ាវក្នុងដំណើរការជាសះស្បើយ។

C. សម្រាប់ការបង់ប្រាក់ - យើងប្រើប្រាស់ព័ត៌មានសុខភាពដែលបានការពាររបស់អ្នក ដើម្បី ចេញវិក្កយបត្រគិតថ្លៃ និង ប្រមូលការបង់ប្រាក់ពីអ្នក ពីក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងរបស់អ្នក ឬភាគីទីបីសម្រាប់សេវាកម្មដែលអ្នកទទួលបាន។ ឧទាហរណ៍ ក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងរបស់អ្នកអាចនឹងត្រូវការដឹងអំពីប្រភេទនៃការរក្សាដែលអ្នកបានទទួលដើម្បីបង់ប្រាក់ជូនយើងឱ្យបានត្រឹមត្រូវ។ ប្រសិនបើអ្នកជ្រើសរើសទទួលខុសត្រូវផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុពេញលេញសម្រាប់សេវាកម្មដែលអ្នក ទទួល ហើយអ្នកបង់ប្រាក់នៅក្នុងលក្ខណៈទាន់ពេលវេលា នោះការស្នើសុំរបស់អ្នកថាយើងមិនចេញវិក្កយបត្រគិតថ្លៃ ពីក្រុមហ៊ុនធានារ៉ាប់រងរបស់អ្នកនឹងត្រូវបានផ្តល់ជូន។

D. សម្រាប់គោលបំណងប្រតិបត្តិការថែទាំសុខភាព - យើងអាចនឹងប្រើប្រាស់ និងបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវ បានការពាររបស់អ្នកដើម្បីកាត់បន្ថយប្រតិបត្តិការរបស់អង្គការរបស់យើង ដូចជាដើម្បី ធ្វើសកម្មភាពវាយតម្លៃបានប្រមាណគុណភាពនានា បញ្ឈប់បញ្ហាលក្ខណៈថែទាំសុខភាព ឬរៀបចំសម្រាប់សេវាកម្មផ្សេងៗ។ នេះជាការ ចាំបាច់ក្នុងការធ្វើឱ្យប្រាកដថាគ្រប់អ្នកជំងឺរបស់យើងទាំងអស់ទទួលបានការថែទាំដែលមានគុណភាព។ ឧទាហរណ៍ យើងអាចនឹងប្រើប្រាស់ព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកដើម្បីវាយតម្លៃការប្រតិបត្តិការងាររបស់បុគ្គលិករបស់យើង។

E. សហការិករវិនិយោគ - យើងអាចនឹងបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកទៅកាន់សហការិករវិនិយោគ ដែលផ្តល់សេវាកម្ម ឬសកម្មភាពនានាដូចជាការលើកយើង។ ឧទាហរណ៍ យើងអាចនឹងចុះកិច្ចសន្យាជាមួយភ្នាក់ងារបញ្ជាក់ ទទួលស្គាល់គុណភាព អ្នកពិគ្រោះយោបល់ផ្នែកគ្រប់គ្រង អ្នកពិនិត្យមើលឡើងវិញលើការធានាគុណភាព សេវាចេញវិក្កយបត្រគិតថ្លៃ និងប្រមូលការបង់ប្រាក់ និងគណនេយ្យករ។ ដើម្បីការពារព័ត៌មានសុខភាពរបស់អ្នក យើងតម្រូវឱ្យសហការិករវិនិយោគរបស់យើង ឱ្យចុះហត្ថលេខាលើកិច្ចព្រមព្រៀងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរទាក់ទងនឹងការការពារដែលពួកគេនឹងអនុវត្ត ដើម្បីការពារឯកជនភាពនៃឯកសារ កំណត់ត្រារបស់យើងនៅក្រោមកម្មសិទ្ធិរបស់ពួកគេ។

F. ដូចដែលតម្រូវដោយច្បាប់ - យើងបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាព ដែលត្រូវការពារអំពីអ្នកនៅពេលត្រូវបានតម្រូវឱ្យធ្វើ ដូចនោះដោយច្បាប់សហព័ន្ធ រដ្ឋ ឬមូលដ្ឋាន។

G. ការផ្គត់ផ្គង់ព័ត៌មានវិជ្ជាជីវៈ - យើងអាចនឹងប្រើប្រាស់ និងបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នក ដើម្បីទាក់ទង និងផ្គត់ផ្គង់អ្នកអំពីការណាត់ជួបថែទាំសុខភាពរបស់អ្នកជាមួយអង្គការណាមួយរបស់ Lifespan យើង។

H. ជម្រើសជំនួសផ្សេងក្នុងការព្យាបាល អត្ថប្រយោជន៍ និងសេវាកម្ម - នៅក្នុងអំឡុងពេលនៃការផ្តល់ការព្យាបាលសម្រាប់អ្នក យើងអាចនឹងប្រើប្រាស់ព័ត៌មានសុខភាពរបស់អ្នកដើម្បីទាក់ទងអ្នកអំពី សកម្មភាពលើកកម្ពស់សុខភាព ការយល់ដឹងអំពីជំងឺ ឬការគ្រប់គ្រងករណីជំងឺ។ យើងក៏អាចនឹងប្រើប្រាស់ព័ត៌មានសុខភាពដែលបានការពាររបស់អ្នក ដើម្បីប្រាប់អ្នកអំពី ឬណែនាំជម្រើសព្យាបាលដែលអាចធ្វើបាន អត្ថប្រយោជន៍ទាក់ទងនឹងសុខភាព ឬសេវាកម្មដែលអាចនឹងជាប្រយោជន៍ដល់អ្នក។ ទោះបីជាយ៉ាងនេះក្តី ប្រសិនបើភាគីទីបីផ្តល់ជូនបំណងមកយើង ជាការដោះស្រាយការប្រាស្រ័យទំនាក់ទំនងប្រភេទទាំងនេះទៅអ្នក យើងនឹងស្នើសុំការអនុញ្ញាតរបស់អ្នកជាមុន។

I. ការវិនិយោគប្រាក់ - យើងអាចនឹងប្រើប្រាស់ ឬបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពរបស់អ្នក និងកាលបរិច្ឆេទដែលអ្នកទទួលបានការព្យាបាល ដើម្បីទាក់ទងអ្នកសម្រាប់គោលបំណងវិនិយោគប្រាក់។ សម្ព័ន្ធសមាគមដែលជាមន្ទីរពេទ្យនីមួយៗក្នុងចំណោមសម្ព័ន្ធសមាគមនីមួយៗរបស់ យើងបានបង្កើតមូលនិធិវិនិយោគប្រាក់ទាក់ទងនឹងគ្រឹះស្ថាន ដែលស្នើសុំអំណោយ។ អ្នកមានសិទ្ធិក្នុងការជ្រើសរើសមិនចូលរួមក្នុងការប្រាស្រ័យទំនាក់ទំនងបែបនេះ នៅពេលអនាគត ដោយធ្វើតាមការណែនាំពីការប្រាស្រ័យទំនាក់ទំនងអំពីការវិនិយោគប្រាក់ពីពួកយើង។

J. ដើម្បីបញ្ជីសកម្មភាពរក្សាទុកហែងធ្ងន់ធ្ងរទៅលើសុខភាព ឬសុវត្ថិភាព - យើងអាចនឹងបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែល ត្រូវការពារអំពីអ្នកនៅពេលដែលចាំបាច់ ដើម្បីបង្ការការរក្សាទុកហែងធ្ងន់ធ្ងរ និងជិតមកដល់ទៅលើសុខភាព និងសុវត្ថិភាពរបស់អ្នក ឬទៅលើសុខភាព និងសុវត្ថិភាពរបស់សាធារណៈ ឬបុគ្គលម្នាក់ផ្សេងទៀត។ យើងក៏អាចនឹងបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវការពាររបស់ អ្នកទៅកាន់ប៉ូលីសក្នុងករណីជាក់លាក់ខ្លះផងដែរ។

K. សកម្មភាពសុខភាពសាធារណៈ - យើងអាចនឹងបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវការពាររបស់អ្នកទៅកាន់អាជ្ញាធរ ដ៏សមស្របនានាសម្រាប់គោលបំណងសុខភាពសាធារណៈរួមបញ្ចូលនូវ ដោយមិនកម្រិតគ្រឹមតែ ការបង្ការ ឬគ្រប់គ្រងជំងឺ រូស ឬពិការភាព ដើម្បីវាយតម្លៃអំពីការបំពាន ឬការព្រួយបារម្ភលើកុមារ ទៅកាន់រដ្ឋបាលស្បៀង និងឱសថ (FDA) សម្រាប់សកម្មភាពទាក់ទងនឹងគុណភាព សុវត្ថិភាព ឬប្រសិទ្ធភាពរបស់ផលិតផល ឬសកម្មភាពដែលត្រូវបានធ្វើនិយ័តកម្មដោយ FDA។ យើងក៏អាចនឹងបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាព ដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកសម្រាប់គោលបំណងសុខភាពសាធារណៈដាស់តឿនបុគ្គល ដែលអាចនឹងមានហានិភ័យកើត ឬចម្លងជំងឺផង។

L. ការបើកបញ្ចេញព័ត៌មាននៃការបំពាន ការព្រួយបារម្ភ ឬអំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារ - យើងអាចនឹងបញ្ចេញ ព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកនៅក្នុងស្ថានភាពដែលយើងជឿជាក់ថា អ្នកជាជនរងគ្រោះនៃការបំពាន ការព្រួយបារម្ភ ឬអំពើហិង្សាក្នុងគ្រួសារ។ ក្នុងករណីខ្លះ យើងអាចនឹងត្រូវបានតម្រូវដោយច្បាប់ឱ្យបញ្ចេញព័ត៌មានបែបនេះ។ ក្នុងករណីទំនេរទៀត យើងអាចនឹងមិនត្រូវបានតម្រូវឱ្យបញ្ចេញព័ត៌មាននេះទេ តែយើងអាចនឹងជ្រើសរើសបញ្ចេញព័ត៌មាននេះទៅកាន់អាជ្ញាធរដ៏សមស្រប

ឬអ្នកផ្តល់សេវាកម្មសង្គមកិច្ចដើម្បីការពារគ្រោះថ្នាក់ចំពោះអ្នក ឬបុគ្គលម្នាក់ផ្សេងទៀត។ បើអាចទៅរួច យើងនឹងស្នើសុំការអនុញ្ញាតពីអ្នកមុនពេលយើងធ្វើការបើកបញ្ចេញព័ត៌មាន ឬប្រាប់អ្នកឲ្យបានឆាប់បំផុតបើយើងបានបើកបញ្ចេញរួច។

M. ការបរិច្ចាគសរីរាង្គ និងជាលិកា - ប្រសិនបើអ្នកជាអ្នកបរិច្ចាគសរីរាង្គ យើងអាចនឹងបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាព ដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកទៅកាន់អង្គការដែលទទួលយកបានសរីរាង្គ ភ្នែក ឬជាលិកាសម្រាប់ការបរិច្ចាគ និងការផ្សារប្តូរសរីរាង្គ។

N. ការបើកបញ្ចេញមានកម្រិតសម្រាប់គោលបំណងស្រាវជ្រាវ ឬសម្រាប់គោលបំណងដែលដឹកនាំទៅដល់ការស្រាវជ្រាវ - យើងអាចនឹងប្រើប្រាស់ និងបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកនៅក្នុងរង្វង់ Lifespan តាមដែលចាំបាច់ដើម្បីរៀបចំគ្រឿងសម្រាប់ការសិក្សាស្រាវជ្រាវ។ ឧទាហរណ៍ អ្នកស្រាវជ្រាវអាចនឹងពិនិត្យលើលទ្ធផលឡើងវិញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកខណៈដែលគេកំពុងត្រួតពិនិត្យរបៀបបង្កើតការសិក្សាស្រាវជ្រាវ ឬដើម្បីទាក់ទងទៅកាន់អ្នកដោយផ្ទាល់ដើម្បីសាកសួរថា តើអ្នកចង់ចូលរួមនៅក្នុងការសិក្សាស្រាវជ្រាវដែរឬទេ។ ដូចគ្នាផងដែរ បន្ទាប់ពីអ្នកផ្តល់បានស្លាប់ វាអាចទៅរួចដែលថាព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកនឹងត្រូវបានប្រើប្រាស់សម្រាប់គោលបំណងស្រាវជ្រាវ ប្រសិនបើរយៈពេលយ៉ាងហោចណាស់ហាសិបឆ្នាំបានកន្លងផុតទៅរាប់ចាប់តាំងពីអ្នកផ្តល់បានស្លាប់។ ក្នុងករណីនៃទៀតសឹងទាំងអស់ យើងនឹងមិនប្រើប្រាស់ព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកសម្រាប់គោលបំណងស្រាវជ្រាវនោះទេ លុះត្រាតែយើងពន្យល់ការស្រាវជ្រាវទៅអ្នកសិន ហើយអ្នកយល់ព្រមចូលរួមក្នុងការស្រាវជ្រាវ ហើយអ្នកផ្តល់ការអនុញ្ញាតដល់យើងឲ្យប្រើប្រាស់ព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកសម្រាប់ការស្រាវជ្រាវ។ ថ្មីបើក្នុងករណីខ្លះ យើងអាចនឹងប្រើប្រាស់ព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកសម្រាប់ការស្រាវជ្រាវដោយគ្មានការអនុញ្ញាតពីអ្នក។ ដើម្បីឲ្យរឿងនេះកើតឡើងបាន ព័ត៌មានរបស់អ្នកនឹងត្រូវតែបំបាក់ចោលអត្តសញ្ញាណទៅលើផ្នែកខ្លះស្របទៅតាមបទដ្ឋានកម្មវិធី ឬក៏ការវិនិច្ឆ័យនៃផែនការដែលដឹងអំពីការស្រាវជ្រាវ ឯកជនភាព និងក្រមសីលធម៌ផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រនិងត្រូវសម្រេចថាការប្រើប្រាស់ព័ត៌មានរបស់អ្នកគឺចាំបាច់សម្រាប់គម្រោងសិក្សាស្រាវជ្រាវ ហើយថា វាមានហានិភ័យទាបចំពោះអ្នក និងឯកជនភាពរបស់អ្នក។

O. សន្តិសុខជាតិ និងយោធា - យើងអាចនឹងបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកទៅកាន់មន្ត្រីសហព័ន្ធដែលត្រូវបានអនុញ្ញាតផ្តល់សិទ្ធិសម្រាប់ធ្វើសកម្មភាពសន្តិសុខជាតិ និងសកម្មភាពស៊ើបការសម្រាប់ការស៊ើបការដទៃផ្សេងៗ ដោយរួមបញ្ចូលទាំងការផ្តល់សេវាកម្មការពារជូនប្រធានាធិបតី និងមន្ត្រីដទៃទៀត។ ប្រសិនបើអ្នកជាសមាជិកនៃកងប្រដាប់អាវុធ យើងអាចនឹងបញ្ចេញព័ត៌មានអំពីអ្នកដូចដែលត្រូវបានកម្រិតដោយអាជ្ញាធរបញ្ជាការកងទ័ព។

P. ការផ្តល់សំណងគ្រោះថ្នាក់ការងាររបស់បុគ្គលិក - យើងអាចនឹងបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារអំពីអ្នកសម្រាប់ការផ្តល់សំណងគ្រោះថ្នាក់ការងាររបស់បុគ្គលិក ឬកម្មវិធីស្រដៀងគ្នាដែលផ្តល់អត្ថប្រយោជន៍សម្រាប់របួស ឬដំនាំទាក់ទងនឹងការងារ។

Q. ដំណើរការជម្រះក្តីរដ្ឋប្បវេណី - យើងអាចនឹងបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារអំពីអ្នកក្នុងអំឡុងពេលដំណើរការជម្រះក្តីរដ្ឋប្បវេណី ប្រសិនបើយើងត្រូវបានបញ្ជាឲ្យបញ្ចេញព័ត៌មាននោះដោយគុណការ ឬចៅក្រម ឬក្នុងការឆ្លើយតបទៅកាន់ ដីកាកោះហៅ ឬដីកាដែលមានសុពលភាពដែលត្រូវបានចេញដោយគុណការ សាលាក្តីរដ្ឋបាល ឬមន្ត្រីនៅក្នុងគុណការ។

R. ការពង្រឹងអនុវត្តច្បាប់ - យើងអាចនឹងបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកទៅកាន់មន្ត្រីពង្រឹងអនុវត្តច្បាប់សម្រាប់គោលបំណងពង្រឹងអនុវត្តច្បាប់នៅក្រោមស្ថានភាពខាងក្រោម៖ (1) ដូចដែលត្រូវបានអនុញ្ញាត ឬកម្រិតទាមទារដោយច្បាប់ ឬក្នុងការឆ្លើយតបទៅកាន់ប្រភេទជាក់លាក់ខ្លះនៃបញ្ហាគុណការ ដីកា ដីកាកោះហៅ ការទាមទារ ការស្នើសុំ ឬដំណើរការផ្លូវច្បាប់ដទៃផ្សេងៗទៀត (2) ប្រសិនបើមន្ត្រីពង្រឹងអនុវត្តច្បាប់ត្រូវការព័ត៌មានមានកម្រិតអំពីអ្នកដោយសារមានការជឿជាក់ដោយសមហេតុផលថា អ្នកបង្កគ្រោះថ្នាក់ដល់ខ្លួនឯង បុគ្គលជាក់លាក់ម្នាក់ ឬទាំងឡាយ ឬប្រសិនបើអ្នកព្យាយាមយកឲ្យបានឱ្យដឹងថាប្រភេទណាមួយនៃចំណេះដឹងរបស់អ្នក មុនពេលធ្វើការបើកបញ្ចេញព័ត៌មាន (3) ប្រសិនបើគេជឿថា អ្នកជាជនរងគ្រោះក្នុងឧក្រិដ្ឋកម្ម ថ្មីបើយើងព្យាយាមពិភាក្សាជាមួយអ្នក មុនពេលធ្វើការបើកបញ្ចេញព័ត៌មាន (4) សម្រាប់គោលបំណងនៃការកំណត់អត្តសញ្ញាណ ឬក៏ទីតាំងដល់សង្ស័យ អ្នកលួចកំភេចខ្លួន សាក្សីសំខាន់ចាំបាច់ ឬបុគ្គលដែលបានបាត់ខ្លួន (5) ប្រសិនបើអ្នកបានស្លាប់ ហើយយើងគិតថា ការស្តាប់របស់អ្នកពាក់ព័ន្ធនឹងអំពើឧក្រិដ្ឋកម្ម (6) ប្រសិនបើឧក្រិដ្ឋកម្មបានកើតឡើងនៅ Lifespan ហើយយើងគិតថាព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នក គឺជាកត្តាកាងនៃឧក្រិដ្ឋកម្ម និង (7) ក្នុងស្ថានភាពថែទាំសុខភាពសង្គ្រោះបន្ទាន់មួយ ប្រសិនបើមានការចាំបាច់ក្នុងការរាយការណ៍អំពីឧក្រិដ្ឋកម្ម។

S. អ្នកវិភាគសាគរណ អ្នកធ្វើកោសល្យវិច័យវេជ្ជសាស្ត្រ និងអ្នករៀបចំធ្វើបុណ្យសព - យើងអាចនឹងបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារទៅកាន់អ្នកវិភាគសព ឬអ្នកធ្វើកោសល្យវិច័យវេជ្ជសាស្ត្រ ឧទាហរណ៍ នេះអាចនឹងជាប្រការចាំបាច់ក្នុងការកំណត់អត្តសញ្ញាណបុគ្គលដែលបានស្លាប់នៅពេលធ្វើការកំណត់មូលហេតុនៃការស្លាប់។ បន្ទាប់ពីការស្តាប់របស់អ្នកផ្តល់ យើងក៏អាចនឹងត្រូវបានកម្រិតឱ្យផ្តល់ដល់អ្នករៀបចំធ្វើបុណ្យសពនូវលិខិតបញ្ជាក់មរណភាពជាបទដ្ឋានដែលរួមបញ្ចូលទាំងព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារជាក់លាក់ខ្លះ។

T. ការត្រួតត្រាមើលទៅលើសុខភាព - យើងអាចនឹងបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកទៅកាន់ភ្នាក់ងាររដ្ឋាភិបាលដែលត្រូវបានអនុញ្ញាតផ្តល់សិទ្ធិដោយច្បាប់ដើម្បីធ្វើសវនកម្ម ធ្វើអធិការកិច្ច ឬស៊ើបអង្កេតប្រព័ន្ធថែទាំសុខភាពកម្មវិធីអត្ថប្រយោជន៍រដ្ឋាភិបាល កម្មវិធីផ្សេងៗទៀតរបស់រដ្ឋាភិបាល និងច្បាប់សិទ្ធិស៊ីវិល។

U. អ្នកទោស - ប្រសិនបើអ្នកជាអ្នកទោសនៅក្នុងមណ្ឌលកែប្រែ ឬស្ថិតនៅក្រោមការឃុំឃាំងរបស់មន្ត្រីពង្រឹងអនុវត្តច្បាប់ យើងនឹងបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកតែដូចដែលត្រូវបានអនុញ្ញាតដោយច្បាប់តែប៉ុណ្ណោះ។

V. ចម្ងល់ទៅលើសមត្ថភាពក្នុងការយល់ព្រម - នៅក្នុងស្ថានភាពដែលអ្នកខ្លះសមត្ថភាពក្នុងការផ្តល់ការយល់ព្រម យើងអាចនឹងប្រើប្រាស់ និងបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកដូចដែលអនុញ្ញាតដោយគោលការណ៍របស់ Lifespan និងដោយច្បាប់ដែលចូលជាធរមាន។

W. ការដោះដូរព័ត៌មានសុខភាព - យើងអាចនឹងចូលរួមក្នុងការដោះដូរព័ត៌មានសុខភាព (HIE) ជាក់លាក់ខ្លះដែលតាមរយៈនោះយើងអាចនឹងចែករំលែក ស្នើសុំ និងទទួលបានព័ត៌មានសុខភាពរបស់អ្នក ដូចដែលត្រូវបានអនុញ្ញាតដោយច្បាប់ជាមួយ ឬពីអ្នកផ្តល់ការថែទាំសុខភាព ឬអង្គការថែទាំសុខភាពដទៃផ្សេងទៀតសម្រាប់គោលបំណងព្យាបាល ការបង់ប្រាក់ ឬប្រតិបត្តិការថែទាំសុខភាពដទៃទៀត។ ប៉ុន្តែ អ្នកអាចនឹងជ្រើសរើសមិនឲ្យមានការចែករំលែកព័ត៌មានរបស់អ្នកតាមរយៈ HIE របស់យើង (ពោលគឺ “សម្រេចបដិសេធ”) បានគ្រប់ពេល។ សម្រាប់ព័ត៌មាន ឬប្រសិនបើអ្នកចង់សម្រេចចិត្តបដិសេធក្នុងការចែករំលែកព័ត៌មានរបស់អ្នក ជាមួយ HIE របស់យើង សូមទាក់ទងការិយាល័យឯកជនភាពរបស់ក្រុមហ៊ុន Lifespan ដែលមានរាយខាងក្រោម នៅក្នុងផ្នែកទី 8។

សូមចំណាំថាប្រសិនបើអ្នកជ្រើសរើសបដិសេធ ឬប្រែប្រួលម្រេចថាដោយលំព្រមវិញនៅពេលក្រោយ នោះរាល់ព័ត៌មានដែលបានផ្តល់ជូនដោយអ្នក ដាក់កំហិតតាមសំណើរបស់អ្នក នឹងត្រូវបានដោះស្រាយឡើងវិញបាន និងអាចប្រើប្រាស់បានតាមរយៈ HIE នោះ។

4. ការប្រើប្រាស់ ឬការបើកបញ្ចេញផ្សេងៗទៀតនៃព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នក

គ្រប់ការប្រើប្រាស់ ឬការបើកបញ្ចេញផ្សេងៗទៀតនៃព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកនឹងត្រូវបានធ្វើឡើង គេដោយមានការអនុញ្ញាតផ្តល់សិទ្ធិ ការយល់ព្រមជាលាយលក្ខណ៍អក្សររបស់អ្នក ឬបន្ទាប់ពីអ្នកត្រូវបានផ្តល់ជូនឱកាសក្នុងការបដិសេធ ហើយអ្នកសម្រេចថាមិនបដិសេធតែប៉ុណ្ណោះ។ ប្រសិនបើអ្នកអនុញ្ញាតផ្តល់សិទ្ធិ ឬយល់ព្រមនឹងការប្រើប្រាស់ និងការបើកបញ្ចេញនៅពេល កន្លងនេះ អ្នកអាចប្តូរចិត្តអ្នកនៅពេលក្រោយបាន។ ប្រសិនបើអ្នកពិតជាប្តូរចិត្ត អ្នកមិន អ្នកត្រូវតែឱ្យយើងដឹងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ។ ប្រសិនបើ និងនៅពេលដែលអ្នកដកហូតការអនុញ្ញាតរបស់អ្នកមកវិញ យើងនឹងឈប់ប្រើប្រាស់ ឬបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវ បានការពាររបស់អ្នកដោយអនុលោមតាមការអនុញ្ញាតផ្តល់សិទ្ធិជាលាយលក្ខណ៍អក្សររបស់អ្នករហូតដល់កម្រិត អាចធ្វើបានជាក់ស្តែងដ៏ខ្ពស់បំផុត។ អ្នកយល់ហើយថាយើងមិនអាចដកហូតមកវិញការបើកបញ្ចេញណាមួយដែលយើងបានធ្វើរួចហើយនោះទេ ហើយថាយើងត្រូវបានកម្រិតកំណត់គ្រាប់សំយើងអំពីការថែទាំដែលយើងបានផ្តល់ជូនអ្នក។

សម្រាប់ព័ត៌មានសុខភាពជាក់លាក់ អ្នកអាចប្រាប់យើងពីជម្រើសរបស់អ្នកអំពីអ្វី ដែលយើងចែករំលែក។ ប្រសិនបើអ្នកមាន ចំណូលនិយមយ៉ាងច្បាស់លាស់នូវរបៀប ដែលយើងចែករំលែកព័ត៌មានរបស់អ្នកនៅក្នុងស្ថានភាព ដែលបានរៀបរាប់ខាងក្រោម សូមឱ្យយើងដឹង ហើយយើងនឹងធ្វើតាមការណែនាំរបស់អ្នក។

A. បញ្ជីរាយនាម និងទំនាក់ទំនងនៃមន្ទីរពេទ្យ – លើកលែងអ្នកដទៃដែលទទួលសេវាកម្មសុខភាពផ្លូវចិត្ត លុះត្រាតែ អ្នកបដិសេធ យើងនឹងបញ្ជូនព័ត៌មានមានកម្រិតកំណត់ជាក់លាក់ខ្លះអំពីអ្នកនៅក្នុងបញ្ជីរាយនាម និងទំនាក់ទំនងនៃមន្ទីរពេទ្យ ខណៈដែលអ្នកនៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យ។ ព័ត៌មាននេះអាចរួមមានឈ្មោះរបស់អ្នក ទីតាំងនៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យ ស្ថានភាពទូទៅរបស់អ្នក (ឧ. ល្អ នឹងនរ ។ល។) និងការចូលជាសម្ព័ន្ធក្នុងសាសនារបស់អ្នក។ ព័ត៌មាននៃបញ្ជីរាយនាម និងទំនាក់ទំនងក៏អាចនឹងត្រូវបានបញ្ចេញទៅកាន់បុគ្គលនានា ដូចជាក្រុមសារ មិត្តភក្តិរបស់អ្នក សមាជិកបញ្ជីនៃ ដែលស្រុកអ្នកដោយឈ្មោះពេញលេញរបស់អ្នក។ អញ្ជើងក្រុមគ្រួសារ មិត្តភក្តិ និងបញ្ជីនៃការបដិសេធអ្នកសុខភាពសុខុមាលភាពនៅក្នុងមន្ទីរពេទ្យ ហើយជាទូទៅដឹងថាអ្នកសុខសប្បាយដែរឬទេ។ ទោះបីជាយ៉ាងនេះក្តី សម្រាប់អ្នកដទៃដែលទទួលសេវាកម្មសុខភាពផ្លូវចិត្ត យើងនឹងមិនបើកបញ្ចេញថា អ្នកដទៃ កំពុងទទួលបានការថែទាំនៅមន្ទីរពេទ្យរបស់យើងនោះទេ លុះត្រាតែមន្ទីរពេទ្យកំណត់ថា ការបញ្ចេញ ព័ត៌មានរបស់នេះទៅកាន់បុគ្គលណាមួយនៃបុគ្គលដូចគ្នាទៅនេះមានអត្ថប្រយោជន៍ល្អបំផុតសម្រាប់អ្នកដទៃ។ (1) សមាជិកក្រុមគ្រួសាររបស់អ្នកដទៃ (2) មេធាវីរបស់អ្នកដទៃ (3) អាណាព្យាបាល ឬអ្នកមើលថែទាំចាក់ចែងទ្រព្យសម្បត្តិជូនរបស់អ្នកដទៃ។

B. បុគ្គលដែលពាក់ព័ន្ធនឹងការមើលថែទាំរបស់អ្នក ឬការបង់ប្រាក់សម្រាប់ការថែទាំរបស់អ្នក – លុះត្រាតែអ្នក បដិសេធជាជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ មិនដូចនោះទេយើងអាចនឹងបញ្ចេញការពិភាក្សាចូលសម្រាកនៅមន្ទីរពេទ្យរបស់អ្នក និងសេចក្តីពិពណ៌នា ទូទៅអំពីស្ថានភាពរបស់អ្នកទៅកាន់អ្នកដទៃម្នាក់ទៀត ដូចជាសាច់ញាតិ ឬមិត្តភក្តិ ដែលពាក់ព័ន្ធក្នុងការថែទាំរបស់អ្នក ឬដែលជួយបង់ប្រាក់សម្រាប់ការថែទាំរបស់អ្នក។ ដូចគ្នាផងដែរ យើងអាចនឹងប្រើប្រាស់ ឬបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកទៅកាន់អង្គការសាធារណៈ ឬឯកជនដែលត្រូវបានអនុញ្ញាតផ្តល់សិទ្ធិ ដើម្បីជួយក្នុងកិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងសម្រាល់រោះគ្រោះមហន្តរាយ និងដើម្បីសម្របសម្រួលការប្រើប្រាស់ និងការបើកបញ្ចេញដែលត្រូវបាន អនុញ្ញាតទៅកាន់គ្រួសារ ឬបុគ្គលផ្សេងទៀតដែលទាក់ទងក្នុងការថែទាំសុខភាពរបស់អ្នក។ ក្នុងករណីដែលអ្នកមិនមានវត្តមាន ឬមិនអាច យល់ព្រម ឬបដិសេធបាន អ្នកផ្តល់សេវាកម្មថែទាំសុខភាពនឹងប្រើប្រាស់ការវិនិច្ឆ័យដោយមានវិជ្ជាជីវៈរបស់ពួកគេ ដើម្បីកំណត់ថាតើមានវាជា អត្ថប្រយោជន៍ល្អបំផុតរបស់អ្នកដែរឬទេ ដើម្បីឱ្យពួកគេធ្វើការបើកបញ្ចេញព័ត៌មានដែលត្រូវបានអនុញ្ញាតដោយច្បាប់។

C. ការស្រាវជ្រាវ – លើកលែងតែការស្រាវជ្រាវដែលត្រូវបានពិពណ៌នានៅផ្នែកទី 3 នៃសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ យើងអាចនឹងមិនប្រើប្រាស់ ឬបើក បញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកសម្រាប់គោលបំណង ស្រាវជ្រាវលុះត្រាតែអ្នកផ្តល់អនុញ្ញាតផ្តល់ សិទ្ធិយើងឱ្យធ្វើបែបនោះ។

D. ចំណារកត់ត្រានៃការព្យាបាលចិត្តសាស្ត្រ – ជាទូទៅ យើងនឹងមិនប្រើប្រាស់ ឬបើកបញ្ចេញចំណារកត់ត្រានៃការព្យាបាលចិត្តសាស្ត្រ (ចំណារកត់ត្រាដែលកត់ត្រាដោយអ្នកប្រកបវិជ្ជាជីវៈសុខភាពផ្លូវចិត្តដើម្បីចុះទុកជាឯកសារ ឬវិភាគកិច្ចសន្ទនាជាមួយអ្នក និង/ឬគ្រួសាររបស់អ្នក ហើយរក្សាទុកដាក់ដោយឡែកពីកំណត់ត្រាផ្លូវចិត្តសាស្ត្ររបស់អ្នក) លុះត្រាតែអ្នកអនុញ្ញាតផ្តល់សិទ្ធិ យើងឱ្យធ្វើបែបនោះ។ ទោះបីជាយ៉ាងនេះក្តី យើងអាចប្រើប្រាស់ ឬបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារបែបយ៉ាងនោះដោយគ្មាន ការអនុញ្ញាតផ្តល់សិទ្ធិពីអ្នកសម្រាប់គោលបំណងដូចខាងក្រោម៖ (1) អ្នកប្រកបវិជ្ជាជីវៈសុខាភិបាលដែលកត់ត្រាព័ត៌មានអាចប្រើប្រាស់វា ដើម្បីព្យាបាលអ្នក (2) នៅក្នុងស្ថានភាពដែលមានកម្រិតណាមួយ Lifespan អាចប្រើប្រាស់ ឬបើកបញ្ចេញព័ត៌មានទាក់ទងនឹងការបណ្តុះបណ្តាលពីការផ្តល់ប្រឹក្សាសុខភាពផ្លូវចិត្តដែលកើតមានឡើងនៅ Lifespan និង (3) Lifespan អាចប្រើប្រាស់ចំណារកត់ត្រាការព្យាបាលចិត្តសាស្ត្ររបស់អ្នកដទៃ ដើម្បីការពារប្រសាងនិងដំណើរការជម្រះក្តី រឿងបណ្តឹងដែលប្តឹងដោយ អ្នកដទៃ។

E. ផ្នែកទីផ្សារ – ការប្រាស្រ័យទំនាក់ទំនងផ្នែកទីផ្សារ គឺជាការប្រាស្រ័យទំនាក់ទំនងអំពីផលិតផល ឬសេវាកម្មដែលលើកទឹកចិត្តអ្នកឱ្យជ្រាវ ឬប្រើប្រាស់ផលិតផល ឬសេវាកម្មនោះ។ យើងត្រូវតែទទួលបានការអនុញ្ញាតផ្តល់សិទ្ធិពីអ្នកមុនពេលយើងប្រើប្រាស់ ឬបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកសម្រាប់ធ្វើទីផ្សារ ដោយមានករណីលើកលែងពីរ។ ទីមួយ យើងអាចនឹងជម្រាបអ្នកអំពីផលិតផល ឬសេវាកម្មក្នុងអំឡុងពេលប្រាស្រ័យទំនាក់ទំនងទទួលបាន ផ្ទាល់ជាមួយអ្នកដោយមិនមានការអនុញ្ញាតផ្តល់សិទ្ធិពីអ្នក រួមបញ្ចូលទាំងការផ្តល់ជូនសម្ភារៈជាការលាយលក្ខណ៍អក្សរដែលទាក់ទងដល់អ្នក។ ទីពីរ ដោយមិនមានការអនុញ្ញាតផ្តល់សិទ្ធិពីអ្នក យើងក៏អាចនឹងផ្តល់ជូនអ្នកនូវអំណោយប្រមូលនិធិ ដែលមានកម្រិតខ្ពស់នៃតម្លៃ ដែលលើក ទឹកចិត្តអ្នកឱ្យជ្រាវ ឬប្រើប្រាស់ផលិតផល ឬសេវាកម្ម។

F. ការលក់ព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារ – យើងនឹងមិនធ្វើការលក់ព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកទៅកាន់ភាគីទីបី ដោយមិនមានការអនុញ្ញាតផ្តល់សិទ្ធិពីអ្នកជាមុននោះទេ ហើយការអនុញ្ញាតផ្តល់សិទ្ធិត្រូវផ្អែមថា យើងនឹងទទួលបានសំណងជាការដោះដូរ ជាមួយការបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នក។

5. សិទ្ធិរបស់អ្នកទាក់ទងនឹងព័ត៌មានផ្តល់ស្រុករបស់អ្នក

អ្នកមានសិទ្ធិដូចខាងក្រោមទាក់ទងនឹងព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកដែលយើងរក្សាអំពីអ្នក។

A. សិទ្ធិក្នុងការស្នើសុំការដាក់កំហិត - អ្នកមានសិទ្ធិក្នុងការស្នើសុំការដាក់កំហិតទៅលើការប្រើប្រាស់ និងការបើកបញ្ចេញព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកសម្រាប់ការព្យាបាល ការបង់ប្រាក់ និងប្រតិបត្តិការថែទាំសុខភាព។ យើងមិនត្រូវបានកម្រិតឱ្យយល់ស្របទៅនឹងការស្នើសុំរបស់អ្នកនោះទេ លុះត្រាតែអ្នកស្នើសុំការដាក់កំហិតលើការបើកបញ្ចេញទៅកាន់គម្រោងធានារ៉ាប់រងសុខភាពសម្រាប់គោលបំណងនៃការបង់ប្រាក់ ឬប្រតិបត្តិការថែទាំសុខភាព ហើយព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារអ្នកទាក់ទងនឹងសម្ភារៈ ឬសេវាកម្មដែលអ្នក ឬបុគ្គលម្នាក់ទៀតតាងនាមជំនួសឱ្យអ្នក ទទួលខុសត្រូវផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុយ៉ាងពេញលេញចំពោះ។ ប្រសិនបើ យើងពិតជាយល់ស្របទៅនឹងសំណើរបស់អ្នកសុំការដាក់កំហិត យើងនឹងត្រូវបានចងក្រាបកាតព្វកិច្ចជាមួយនិងការដាក់កំហិតនេះ លើកលែងតែក្នុងកាលៈទេសៈដែលមានកម្រិត ដូចជា ប្រសិនបើមានអាសន្នបន្ទាន់។ ក្នុងករណីជាច្រើន ការដាក់កំហិតទៅលើការមានលទ្ធភាពរបស់អ្នកថែទាំក្នុងការចូលទៅកាន់ព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នក គឺមិនមែនជាអត្ថប្រយោជន៍ដ៏ប្រសើរបំផុតដល់អ្នកជំងឺនោះទេ ហើយអាចបង្កាក់ប្រតិបត្តិការរបស់ Lifespan។ សម្រាប់ហេតុផលនេះនៅក្នុងករណីជាច្រើន Lifespan នឹងមិនយល់ស្របទៅនឹងសំណើរបស់អ្នកនោះទេ។

អ្នកអាចនឹងស្នើសុំថា យើងមិនត្រូវបញ្ចេញផ្នែកណាមួយនៃព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកទៅកាន់សមាជិកគ្រួសារ ឬមិត្តភក្តិដែលអាចនឹងពាក់ព័ន្ធនឹងការថែទាំរបស់អ្នក ប៉ុន្តែ យើងមិនត្រូវបានកម្រិតឱ្យយល់ស្របនឹងសំណើរបស់អ្នកនោះទេ។

ដើម្បីស្នើសុំការដាក់កំហិត អ្នកត្រូវធ្វើសំណើសុំរបស់អ្នកជាលាយលក្ខណ៍អក្សរមកកាន់ **បុគ្គលិកឯកជនភាពរបស់ 245 Chapman Street, Suite 200, Providence, RI 02905, ឬមន្ត្រីផ្នែកឯកជនភាពម្នាក់ក្នុងចំណោមមន្ត្រីផ្នែកឯកជនភាពរបស់សម្ព័ន្ធសាខាតាមអាសយដ្ឋានដែលត្រូវបានរាយនាមជាបញ្ជីនៅផ្នែកចុងបញ្ចប់នៃសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ។**

B. សិទ្ធិក្នុងការស្នើសុំទទួលបានការប្រាស្រ័យទំនាក់ទំនងលាក់ការសម្ងាត់ - យើងយើងសម្របសម្រួលសំណើដែលសមហេតុផល ដើម្បីប្រាស្រ័យទំនាក់ទំនងព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកទៅកាន់អ្នកនៅទីតាំង ឬក្នុងវិធីដាក់លាក់ មួយ។ ឧទាហរណ៍ អ្នកអាចនឹងស្នើឱ្យពួកយើងទាក់ទងអ្នកនៅកន្លែងធ្វើការ ឬនៅទីតាំងណាមួយក្រៅពីអាសយដ្ឋានផ្ទះ របស់អ្នក។ ប្រសិនបើអាច សូមដាក់សំណើទីតាំងជំនួសផ្សេងទៀតនៅក្នុងការទាក់ទងដំបូង ឬនៅពេលចុះឈ្មោះ។ ទោះបីជាយ៉ាងនេះក្តី អ្នកអាចធ្វើការស្នើសុំបែបនេះ នៅពេលណាមួយក្រោយមកទៀត។ សំណើសម្រាប់មធ្យោបាយជំនួសផ្សេងទៀតនៃការប្រាស្រ័យទំនាក់ទំនង ដែលត្រូវបានធ្វើឡើងបន្ទាប់ពីការទំនាក់ទំនងលើកដំបូង ឬការចុះឈ្មោះត្រូវធ្វើឡើងជា លាយលក្ខណ៍អក្សរទៅកាន់បុគ្គលិកឯកជនភាពរបស់យើងតាមអាសយដ្ឋានដែលត្រូវបានរាយនាមជាបញ្ជីខាងលើ។

C. សិទ្ធិក្នុងការពិនិត្យ និងថតចម្លង - អ្នកមានសិទ្ធិក្នុងការពិនិត្យ និងយកចេញបានមក ក្នុងលក្ខណៈទាន់ពេលវេលានូវសំណើ ថតចម្លងនៃព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកដែល ត្រូវបានប្រើប្រាស់ដើម្បីធ្វើការសម្រេចចិត្តអំពីការថែទាំរបស់អ្នក ដែលត្រូវបានស្គាល់ថាជា “សំណុំកំណត់ត្រាដែលត្រូវបានកំណត់ចាត់តាំង” ។ ជាធម្មតា នេះរួមបញ្ចូលទាំងកំណត់ត្រាវេជ្ជសាស្ត្រ និងសម្រាប់ចេញវិក្កយបត្រ ប៉ុន្តែមិនរួមបញ្ចូលចំណារកត់ត្រាការព្យាបាលចិត្តសាស្ត្រ ព័ត៌មានដែលត្រូវបានប្រមូលសម្រាប់គោលបំណងស្រាវជ្រាវ ព័ត៌មានដែលត្រូវបានចងក្រងដោយរ៉ឺម៉កជាមុនយ៉ាងល្អ ឬការប្រើប្រាស់នៅក្នុងដំណើរការជម្រះក្តីផ្លូវច្បាប់ ហើយព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារ ស្ថិតនៅក្នុងចំណុះឱ្យច្បាប់ណាមួយដែលហាមឃាត់ការចូលប្រើប្រាស់របស់អ្នក។

ដើម្បីពិនិត្យ និងថតចម្លងព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកនៅក្នុងសំណុំកំណត់ត្រាដែលត្រូវបានកំណត់ចាត់តាំង អ្នកត្រូវដាក់ស្នើសុំលើរបស់អ្នកជាលាយលក្ខណ៍អក្សរមកកាន់បុគ្គលិកឯកជនភាពរបស់យើងតាមអាសយដ្ឋានខាងលើ ឬបុគ្គលិកឯកជនភាពដែលជាប់ជាសម្ព័ន្ធសាខានៅអាសយដ្ឋានដែលត្រូវបានរាយនាមជាបញ្ជីនៅចុងបញ្ចប់នៃសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ។ ប្រសិនបើអ្នកស្នើសុំសំណើចម្លងនៃព័ត៌មាន យើងអាចនឹងធ្វើការគិតថ្លៃសម្រាប់ការចំណាយលើការថតចម្លង ការផ្ញើតាមប្រៃសណីយ៍ ឬគ្រឿង ផ្គត់ផ្គង់ដទៃទៀតដែលទាក់ទងនឹងសំណើរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើយើងរក្សាព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារ ដែលអ្នកស្នើសុំនៅក្នុងទម្រង់អេឡិចត្រូនិក អ្នកមានសិទ្ធិស្នើសុំថតចម្លងនៃព័ត៌មានរបស់អ្នកនៅក្នុងទម្រង់អេឡិចត្រូនិក ហើយយើងនឹងផ្តល់ជូនអ្នកនៅក្នុងទម្រង់ដែលអ្នកស្នើសុំដរាបណាអាចផលិតចេញមកបានយ៉ាងស្រួលក្នុងទម្រង់នោះ។ ប្រសិនបើព័ត៌មាននោះមិនអាចផលិតបានយ៉ាងស្រួលក្នុងទម្រង់អេឡិចត្រូនិកដែលអ្នកស្នើសុំទេ យើងនឹងឈានដល់កិច្ចព្រមព្រៀង ជាមួយអ្នកទាក់ទងនឹងទម្រង់អេឡិចត្រូនិកដែលអាចអានបានជំនួសផ្សេង វិញ។ យើងនឹងមិនគិតប្រាក់អ្នកលើសកម្លែងសមរម្យនៃកម្លាំង ពលកម្ម និងសម្ភារៈផ្គត់ផ្គង់ក្នុងការឆ្លើយតបរបស់យើងទៅនឹងសំណើរបស់អ្នកសុំ ច្បាប់ថតចម្លងទម្រង់អេឡិចត្រូនិកនៃព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកនោះទេ។

យើងអាចនឹងប្រគល់សំណើរបស់អ្នកក្នុងការពិនិត្យ និងទទួលបានច្បាប់ថតចម្លងនៃព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបាន ការពាររបស់អ្នកនៅក្នុងស្ថានភាពមានកម្រិតខ្ពស់ជាងដាក់លាក់ខ្លះៗ។ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានបដិសេធលទ្ធភាពក្នុងការ ទទួលបានព័ត៌មានវេជ្ជសាស្ត្ររបស់អ្នក អ្នកអាចនឹងស្នើសុំឱ្យការបដិសេធត្រូវបានពិនិត្យមើលឡើងវិញដោយបុគ្គលិកថែទាំសុខភាពមួយផ្សេង ទៀតរបស់ Lifespan។ ទោះបីជាយ៉ាងនេះក្តី ស្ថិតក្នុងកាលៈទេសៈមួយចំនួន យើងមិនត្រូវ បានកម្រិតឱ្យផ្តល់ជូនអ្នកនូវការពិនិត្យឡើងវិញបែបនេះនោះទេ។ ប្រសិនបើយើងពិតជាអនុលោមតាមសំណើរបស់អ្នកសុំ ការពិនិត្យមើលឡើងវិញលើការបដិសេធយើងនឹងអនុលោមតាមលទ្ធផលនៃការពិនិត្យឡើងវិញនេះ។

D. សិទ្ធិក្នុងការកែសម្រួល - ប្រសិនបើអ្នកមានអារម្មណ៍ថា ព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារដែលយើងមានអំពីអ្នក គឺមិនត្រឹមត្រូវ ឬមិនពេញលេញ អ្នកអាចនឹងស្នើសុំឱ្យយើងធ្វើការកែសម្រួលលើព័ត៌មាននោះ។ អ្នកមានសិទ្ធិស្នើសុំការកែ សម្រួលព័ត៌មានអស់រយៈពេលយូរស្តីនឹងព័ត៌មានត្រូវបានរក្សា។

ដើម្បីស្នើសុំការកែសម្រួល សំណើរបស់អ្នកត្រូវធ្វើឡើងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ ហើយដាក់បញ្ជូនទៅកាន់បុគ្គលិកឯកជនភាពរបស់ Lifespan ឬបុគ្គលិកឯកជនភាពដែលជាសម្ព័ន្ធសាខារបស់ Lifespan តាមអាសយដ្ឋានដែលត្រូវបានរាយនាមជាបញ្ជីនៅផ្នែកចុងបញ្ចប់នៃសេចក្តីជូនដំណឹង នេះ។ បន្ថែមពីនេះ អ្នកត្រូវផ្តល់ហេតុផលដែលគាំទ្រសំណើរបស់អ្នក។

យើងអាចនឹងធ្វើការប្រគល់សំណើរបស់អ្នកសុំការកែសម្រួល ប្រសិនបើមិនជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ ឬមិនមានរួមបញ្ចូលនូវហេតុផល ដើម្បីគាំទ្រដល់សំណើ។ បន្ថែមពីនេះ យើងអាចនឹងធ្វើការប្រគល់សំណើរបស់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកស្នើសុំឱ្យយើងកែសម្រួលព័ត៌មានដែល៖

- មិនត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយយើង លុះត្រាតែបុគ្គល ឬអង្គការដែលបង្កើតព័ត៌មាននោះលែងមានទៅទៀតហើយដើម្បីធ្វើការកែសម្រួល
- មិនមែនជាផ្នែកនៃព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារ ដែលត្រូវបានរក្សាទុកដោយ Lifespan
- ត្រឹមត្រូវ និងពេញលេញ។

E. ការទទួលខុសត្រូវនៃការបើកបញ្ចេញព័ត៌មានជាក់លាក់ - ជាទូទៅអ្នកមានសិទ្ធិក្នុងការទទួលបានការទទួលខុសត្រូវនៃការបើកបញ្ចេញ ព័ត៌មានសុខភាពដែលយើងបានធ្វើទៅលើព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពាររបស់អ្នកក្នុងរយៈពេល 6 ឆ្នាំមុនកាលបរិច្ឆេទ ដែលការទទួលខុសត្រូវត្រូវបានស្នើសុំ។ ទោះបីជាយ៉ាងនេះក្តី ការលើកលែងជាច្រើនអនុវត្តទៅលើច្បាប់ក្រឹត្យមកទូទៅនេះ។ ឧទាហរណ៍

អ្នកមិនមានសិទ្ធិទទួលបានការទទួលខុសត្រូវសម្រាប់ការបើកបញ្ជាព័ត៌មានដែលត្រូវបានធ្វើឡើង៖ (1) សម្រាប់ការព្យាបាល ការបង់ប្រាក់ ឬប្រតិបត្តិការថែទាំសុខភាព (2) ទៅកាន់អ្នក ឬអ្នកតំណាងផ្ទាល់ខ្លួនអ្នក (3) ដែលអ្នកបានអនុញ្ញាតផ្តល់សិទ្ធិជាលាយលក្ខណ៍អក្សរ (4) សម្រាប់ បញ្ជីរាយនាម និងទំនាក់ទំនងរបស់មន្ទីរពេទ្យ (5) ទៅកាន់គ្រួសារ និងមិត្តភក្តិដែលពាក់ព័ន្ធក្នុងការមើលថែទាំអ្នក ឬការបង់ប្រាក់សម្រាប់ការថែទាំរបស់អ្នក ឬសម្រាប់គោលបំណងដូចដំណឹងដាក់លាក់ផ្សេងទៀត (6) ទៅកាន់មន្ត្រីសហព័ន្ធសម្រាប់សន្តិសុខជាតិ ឬសកម្មភាពស៊ើបការសម្ងាត់ (7) ទៅកាន់មណ្ឌលកែប្រែ ឬមន្ត្រីពង្រឹងអនុវត្តច្បាប់ទាក់ទងនឹងអ្នកទោស (8) ជាផ្នែកមួយនៃសំណុំទិន្នន័យមានកម្រិត ឬ (9) ទៅកាន់មន្ត្រីគ្រួសារមើលខុសត្រូវលើសុខភាពនៅក្នុងស្ថានភាពជាក់លាក់ណាមួយ។ វិសាលភាពនៃសិទ្ធិរបស់អ្នកក្នុងការស្នើសុំការទទួលខុសត្រូវមួយអាចនឹង ត្រូវបានកែសម្រួលដោយការផ្លាស់ប្តូរនានានៅក្នុងច្បាប់សហព័ន្ធពីពេលមួយទៅពេលមួយទៀត។

អ្នកមានសិទ្ធិក្នុងការទទួលបានព័ត៌មានជាក់លាក់អំពីការបើកបញ្ជាព័ត៌មានទាំងនោះដែលអ្នកពិតជាមានសិទ្ធិក្នុងការពន្យល់សម្រាប់វា។ សិទ្ធិក្នុងការទទួលបានព័ត៌មាននេះស្ថិតនៅរយៈពេលវែង ការដាក់កំហិត និងការដាក់កម្រិតព្រំដែនជាក់លាក់ខ្លះៗ។ សំណើរបស់អ្នកត្រូវតែបានធ្វើឡើងជាលាយលក្ខណ៍អក្សរទៅកាន់បុគ្គលិកឯកជនភាពរបស់ Lifespan ឬបុគ្គលិកឯកជនភាពនៃសម្ព័ន្ធសាខា របស់ Lifespan ដ៏សមស្របតាមអាសយដ្ឋាន ដែលត្រូវបានរាយនាមជាបញ្ជីនៅផ្នែកចុងបញ្ចប់នៃសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ។ បញ្ជីនៃការបើកបញ្ជា ព័ត៌មានដំបូង ដែលអ្នកបានស្នើសុំក្នុងរយៈពេល 12 ខែ គឺមិនមានការកំណត់ថ្លៃនោះទេ។ សម្រាប់បញ្ជីបន្ថែម យើងអាចនឹងគិតប្រាក់ពីអ្នកនូវ ថ្លៃនៃការផ្តល់ជូនបញ្ជីបែបនេះ។

F. សិទ្ធិក្នុងការទទួលបានច្បាប់ថតចម្លងនៃសេចក្តីជូនដំណឹងនេះក្នុងទម្រង់ជាក្រដាស – អ្នកអាចមានសិទ្ធិស្នើសុំច្បាប់ ថតចម្លងជាក្រដាសនៃសេចក្តីជូនដំណឹងនេះបានគ្រប់ពេលវេលា បើទោះជាអ្នកបានយល់ស្របទទួលសេចក្តីជូនដំណឹង នេះក្នុងទម្រង់អេឡិចត្រូនិកក៏ដោយ។ ការស្នើសុំច្បាប់ថតចម្លងជាក្រដាស អាចនឹងត្រូវបានទទួលបានមកនៅពេលចុះឈ្មោះនៅសម្ព័ន្ធសាខារបស់ Lifespan ឬអាចត្រូវបានស្នើសុំជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពីបុគ្គលិកឯកជនភាពរបស់ Lifespan ឬបុគ្គលិកឯកជនភាពនៃសម្ព័ន្ធសាខារបស់ Lifespan ដ៏សមស្រប ដែលត្រូវបានរាយនាមជាបញ្ជីមាននៅផ្នែកបញ្ចប់នៃសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ។

G. សិទ្ធិក្នុងការទទួលបានការជូនដំណឹង – ប្រសិនបើយើងកំណត់ថា ឯកសារកំណត់ត្រាវេជ្ជសាស្ត្ររបស់អ្នកត្រូវបានប្រើប្រាស់ ឬចូលប្រើប្រាស់ ដោយមិនត្រឹមត្រូវ យើងនឹងជូនដំណឹងអ្នកអំពីការប្រើប្រាស់ ឬការចូលប្រើប្រាស់ដោយ មិនត្រឹមត្រូវ ដូចដែលត្រូវបានតម្រូវដោយច្បាប់។

6. អនីតិជន និងអ្នកតំណាងផ្ទាល់ខ្លួន

ក្នុងស្ថានភាពស្នើទាំងអស់ ឪពុកម្តាយ អាណាព្យាបាល និង/ឬអ្នកដទៃទៀត ដែលមានទំនួលខុសត្រូវផ្លូវច្បាប់ចំពោះអនីតិជន (ក្មេងអាយុក្រោម 18 ឆ្នាំ) អាចប្រើប្រាស់សិទ្ធិដែលត្រូវបានពិពណ៌នានៅក្នុងសេចក្តីជូនដំណឹងនេះកាន់នាមជំនួសឲ្យអនីតិជនបាន។ ទោះបីជាយ៉ាងនេះក្តី មានស្ថានភាពខ្លះដែលអនីតិជនអាចនឹងធ្វើការប្រើប្រាស់សិទ្ធិដែលបានពិពណ៌នានៅក្នុង សេចក្តីជូនដំណឹងនេះដោយខ្លួនឯង។

7. ការកែប្រែសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ

យើងរក្សាសិទ្ធិក្នុងការកែប្រែសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ។ យើងរក្សាសិទ្ធិក្នុងការធ្វើឲ្យសេចក្តីជូនដំណឹងដែលត្រូវបានពិនិត្យកែសម្រួលឡើងវិញ ឬដែលត្រូវបានកែប្រែឲ្យមានប្រសិទ្ធភាពសម្រាប់ព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវបានការពារ ដែលយើងមាន រួចហើយអំពីអ្នក ព្រមទាំងព័ត៌មានណាមួយដែលយើងទទួលបាននៅថ្ងៃអនាគត។ យើងនឹងបង្ហាញយ៉ាងច្បាស់លាស់ដោយសំណើច្បាប់ នៃសេចក្តីជូនដំណឹង នេះនៅសម្ព័ន្ធសាខារបស់ Lifespan នីមួយៗ និងនៅលើគេហទំព័រដែលមានអាសយដ្ឋាន៖

<http://www.lifespan.org/about-lifespan/patient-privacy>

កាលបរិច្ឆេទប្រសិទ្ធភាពនឹងត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើទំព័រដំបូងនៃសេចក្តីជូនដំណឹងនៅជ្រុងខាងស្តាំផ្នែកខាងលើ។ គួរឲ្យកត់ចំណាំផងដែរថា ក្នុងហេតុការណ៍ដែល Lifespan ឬសម្ព័ន្ធសាខាណាមួយរបស់វាត្រូវបានលក់ ឬរួមបញ្ចូលគ្នាជាមួយអង្គការមួយផ្សេងទៀត ព័ត៌មានវេជ្ជសាស្ត្រ /ឯកសារកំណត់ត្រាវេជ្ជសាស្ត្ររបស់អ្នកនឹងក្លាយជាទ្រព្យសម្បត្តិរបស់ម្ចាស់ថ្មី។

8. បណ្តឹង/ការសាកសួរព័ត៌មាន

ប្រសិនបើអ្នកជឿថា សិទ្ធិឯកជនភាពរបស់អ្នកត្រូវបានរំលោភបំពាន អ្នកអាចដាក់បណ្តឹងជាមួយលេខាធិការរបស់នាយកដ្ឋានសុខាភិបាល និងសេវាកម្មមនុស្សនៅអាសយដ្ឋាន Hubert H. Humphrey Building, 200 Independence Avenue, SW, Washington, DC 20201។

អ្នកក៏អាចនឹងដាក់បណ្តឹងបានជាមួយនឹងបុគ្គលិកឯកជនភាពរបស់ Lifespan តាមអាសយដ្ឋាន និងលេខទូរសព្ទខាងក្រោមផងដែរ។
Lifespan Privacy Officer
245 Chapman Street, Suite 200
Providence, RI 02905

401-444-4728 ឬ privacyofficer@lifespan.org

អ្នកនឹងមិនត្រូវបានដាក់ទោសពិន័យសម្រាប់ការដាក់បណ្តឹងនោះទេ ហើយអ្នកក៏នឹងមិនត្រូវបានស្នើឲ្យលះបង់សិទ្ធិរបស់អ្នកជា លក្ខខណ្ឌនៃការព្យាបាលដូចគ្នាដែរ។

យើងទទួលស្គាល់ថា អ្នកដើររបស់យើងអាចនឹងមានសំណួរអំពី ឬអាចនឹងប្រាថ្នាចង់ធ្វើការសាកសួរអំពីព័ត៌មានសុខភាពដែលត្រូវ បានការពាររបស់ពួកគេ អំពីសេចក្តីជូនដំណឹងនេះ ឬការអនុវត្តឯកជនភាពរបស់យើង។ Lifespan បានចាត់តាំង បុគ្គលិក ឯកជនភាពនៃសម្ព័ន្ធសាខា Lifespan ដែលធ្វើយ៉ាងជិតស្និទ្ធជាមួយបុគ្គលិកឯកជនភាព Lifespan។ បុគ្គលិកឯកជនភាពនៃសម្ព័ន្ធសាខា Lifespan ដែលធ្វើការជាចម្បងនៅក្នុងផ្នែកសេវាកម្មព័ត៌មានសុខភាព ក៏បានត្រៀមខ្លួនរួចជាស្រេចក្នុងការជួយអ្នកជាមួយសំណួរ និងចម្ងល់ របស់អ្នក ហើយអាចទាក់ទងដល់បានតាមរយៈអាសយដ្ឋាន និងលេខទូរសព្ទដែលត្រូវបានរាយនាមជាបញ្ជីនៅលើទំព័របន្ទាប់នេះ។

ព័ត៌មានទំនាក់ទំនងសម្រាប់បុគ្គលិកឯកជនភាពនៃសម្ព័ន្ធសាខា

Rhode Island Hospital
Health Information Services
Affiliate Privacy Officer
593 Eddy Street
Providence, RI 02903
401-444-4560

The Miriam Hospital/Lifespan Physician Group, Inc.
Health Information Services
Affiliate Privacy Officer
164 Summit Avenue
Providence, RI 02906
401-793-2910

Newport Hospital
Affiliate Privacy Officer
11 Friendship Street
Newport, RI 02840
401-845-1545
401-845-1152

Emma Pendleton Bradley Hospital
Affiliate Privacy Officer
1011 Veterans Memorial Parkway
East Providence, RI 02915
401-432-1129

Gateway Healthcare, Inc./The Autism Project
Affiliate Privacy Officer
1 Virginia Avenue, Suite 200
Providence, RI 02905
401-667-6557

Coastal Medical Physicians, Inc.
Affiliate Privacy Officer
10 Davol Square, Suite 300
Providence, RI 02903
401-421-4000